



CIS Policy regarding 'Conflict Minerals'

Our policy statement with regards to our position on 'Conflict Minerals' was first published on our business portal in July' 2012. This policy(with due diligence) shall receive the necessary updates accompanying any changes in legislation, scope and reporting requirements etc.

It is in this context; we expect our suppliers(old and new) to:

1. Document a 'Conflict Mineral Free ' Policy. A publicly disclosed policy that is easy to locate and access is preferred.
2. Conduct the 'Conflict Mineral Survey' and return that to CIS
3. Require your suppliers to put in place similar policy and measures as well as provide information to similar surveys.

For the survey; a standard template provides consistency in information content and efficiencies in data management.

We expect our suppliers to complete the survey with due diligence and return a copy to our 'Supply Chain' within 2 weeks upon receipt of this notification.

The latest version of the template is available at: <http://www.conflictreesourcing.org/conflict-minerals-reporting-template/>

尊敬的供方与伙伴

有关冲突金属的宣言

‘泛亚电子’至2012年7月已在我司的网站发布了有关于冲突金属的方针。

期望各供应商与伙伴能并遵守以下的要求:

1. 如还未宣布贵公司关于冲突金属的使用政策; 请尽快采取行动。(政策应以公开方式发布)
2. 并且要求其供应商拟定同样政策
3. 完成并提交给我司相关的“冲突金属调查”。贵公司也应同步向其供应商与商业伙伴提出同样要求。

有关于冲突金属调查的模板可从

<http://www.conflictreesourcing.org/conflict-minerals-reporting-template/>

直接下载。每次请使用最新版的调模板以实现数据统计的一致性, 并且提高数据收集的效率。

感谢您诚恳的配合调查, 并在收到我方供应链发放的通知后的两周内完成并提供我司这份调查表的结果。

再次致谢!

23 Jul' 2016

Asia Pacific CIS(Wuxi) Co., Ltd.
Supply Chain
Global Quality